
Velkommen til 
Årsmøde (Repræsentantskabsmøde) 2015 

  Et anderledes årsmøde     
Onsdag den 29. april 2015 kl. 18.00 i Taastrup Idræts Haller 

indkaldes til Årsmøde i Badminton Sjælland med følgende dagsorden. 
 
DAGSORDEN:  
 
1. Valg af dirigent  
2. Valg af referent 
3. Konstatering af mødets lovlighed  
4. Optælling af fremmødte repræsentanter  
5. Beretning om kredsens virksomhed (se vedlagte beretninger fra formand + udvalgsformænd)  
6. Fremlæggelse af det reviderede regnskab  
7. Behandling af indkomne forslag: Ingen   
8. Temaemne:  Holdturneringen i fremtiden. 

aftalt, 
at holdturneringen for ungdom bliver fælles fra sæson 2015-16, for senior/veteraner fra sæson 
2016-  

laner, og har et oplæg, 
vi gerne vil fremlægge/diskuterer på dette Årsmøde. 
En form for arbejdsgrupper vil blive brugt.  

9. Valg af bestyrelse:  
a. Valg af formand, Jack Schytt - er ikke på valg  
b. Valg af økonomiansvarlig: Kresten Valdal - er villig til genvalg  
c. Valg af 3  5 bestyrelsesmedlemmer:  
 Valg af Næstformand: er ikke besat  ingen opstillet 
 Valg af Seniorspilleudvalgsformand - Anders Nielsen er villig til genvalg 
 Valg af Ungdomsudvalgsformand - Søren Jakobsen går i utide, 
 bestyrelsen foreslår Hans Jørn Hansen 
 Valg af Veteranspilleudvalgsformand - Søren Nielsen er ikke på valg 
 Valg af Dommerudvalgsformand - Jack Schytt er ikke på valg 

Valg af diverse udvalgsmedlemmer - ingen opstilles af bestyrelsen - de valgte 
udvalgsformænd konstituerer selv udvalgene 

10. Valg af BS-repræsentanter + observatører  
Antallet vil blive oplyst på mødet. Antallet er afhængig af medlemstallet i BS. 

11. Valg af revision  
a.   Valg af 2 kritiske revisorer - Ole Holm og Finn Jensen villig til genvalg  
b.   Valg af 1 revisorsuppleant  
12. Eventuelt: 
  
13. Valg af mødested for næste Årsmøde (2016) 
  
Love for Badminton Sjælland § 20 lyder:  

medlemsklub berettiget til at stille med 1 repræsentant for hver påbegyndt 200 aktive medlemmer. 
Dog kan ingen klubber have flere repræsentanter end kredsens bestyrelse tæller. På mødet har kun personligt fremmødte 
klubrepræsentanter samt medlemmer af kredsens bestyrelse og de i § 
stemme. Ingen klub kan stille med stemmeberettigede repræsentanter, såfremt kontingentet ikke er betalt rettidigt. Alle fremmødte har 
taleret. 
 
 
Badminton Sjælland  
Jack Schytt  (formand) 
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Bestyrelsen 
 
Formand: 
Jack Sckytt 
 
Næstformand: 
 
 
Kasserer: 
Kresten Valdal 
 
Formand SSU: 
Anders Nielsen 
 
Formand USU: 
Søren Jakobsen 
 
Formand VETU: 
Søren Nielsen 
 
Formand DU: 
Jack Schytt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Bestyrelsens beretning 
v/Jack Schytt 
 
Sæson 2014-15 er nu næsten slut, og som altid ser vi tilbage på året. 
Vi har nu levet med den nye kontingentstruktur i en hel sæson. Det er 
ikke meget, vi har hørt fra klubberne, men det der er blevet sagt, ved 
direkte kontakt, er  kontingentet er blevet billigere, men lad os nu se, 
når sæsonen er slut. 
Badminton Sjælland (BS) har jo indgået en aftale med Badminton 
Danmark (BD), vedr. den del af klubbernes kontingent til BD, som 
overføres til BS, så der u
aktiviteter, som BS står for de næste 3-4 år. 
 
BS-aktiviteter. 
Vi mener jo stadig, at vi har mange gode aktiviteter til gavn for alle. Som 
allerede nævnt de seneste år, så ser vi dog vigende brug af disse. Vi fik 
dog gennemført Østmesterskaberne for både senior og veteran i år, 
men generelt er deltagelse i de åbne turneringer dalende. Dette ses 

 
En anden aktivitet vi i år har måtte sige farvel til, er BegynderCUP. Efter 

-
vist sig umuligt at gennemføre disse turneringer, grundet manglende 
tilslutning.  
 
Medlemstal. 
Vi har igen i år set en nedgang i antal medlemmer i klubberne på 
Sjælland. Nedgangen har ikke været så stor, men tæller dog stadig ca. 
1000 medlemmer, så vi i dag er 27106. Antal klubber er er gået ned 
med en, så BS repræsenterer 123 klubber d.d. 

e 
triste tal, når organisationen er helt på plads inden længe. Udvikling 
Badminton er 1. bevis på det samarbejde mellem BD og DGI, som er 
vedtaget, og skal bære badminton sporten frem de næste mange år. 
Efter at være tiltrådt som formand, har jeg været ude at tale med flere 
klubber (ingen nævn ingen glemt). 

afsnit (BS-aktiviteter, medlemstal) er gået som beskrevet. Blandt flere 
svar, står et udsagn mest klar: 
Vi mangler fornyelse, og skal badminton sporten udvikles/fornys, så skal 
det komme fra centralt hold. 
Det er denne udvikling, samarbejdet mellem BD og DGI skal støtte op 
om. 
 
Ny struktur. 

d en ny struktur/værdier. Dette vil blive 
fremlagt inden længe, men her skal nævnes et par af de punkter, som vil 
få meget opmærksomhed i BD fremover: 
Økonomisk udvikling/styring (bedre/mere sponsoraftaler) 
Bedre service fra BD til klubberne 
Mere brug af IT 
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Seniorudvalget 
 
Formand: 
Anders Nielsen 
 
Holdturnering: 
Anders Nielsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Udvikling Badminton 
-udvikling er selvfølgelig ikke 

glemt. 
 
Administration og de frivillige. 
Selvom meget kontingent-håndtering er flyttet fra BS til BD, så holder 
Anders Hebo stadig styr på BS-økonomien. Siv Jønsson har styret 
holdturneringen. Siv har meddelt, at hun stopper, så en ny 
administration omkring holdturnering er ved at blive etableret. Det er for 

-
vil blive indarbejdet i den fremtidige løsning. 
igen i år har udvalgsmedlemmerne og ad hoc personer klaret opgaverne 
omkring vores arrangementer på fornemste vis. BS ville uden jer, 
klubledere og klubfolk være i en vanskelig situation. 
Også en særlig tak til de folk, som har kørt BegynderCUP gennem 
årene.  
Som I kan se af dagsorden, afgår vores USU-leder Søren Jakobsen 
efter flere års arbejde. Vi siger tak for din indsats. 
 
 
Seniorudvalgets beretning 
v/Anders Nielsen 
 
 Sæsonen 2014 / 2015 går på hæld, og næsten alle kredsaktiviteter i 
seniorregi er afviklet. 
 
SM for hold. 
SM for hold blev i år afviklet gennemført i en amputeret udgave. 
Forklaringen var dog acceptabel nok, idet det første VM i Badminton i 
Danmark i 16 år var den direkte årsag. Det forårsagede flytning af nogle 
åbne turneringer til SM-weekenden, og som følge deraf blev SM kun 
afviklet i 2 små rækker fra Sjællandsserie til Serie 3. Men vi er stærkt 
tilbage igen til den kommende sæson.  
 
Række 1 blev vundet af Taastrup Elite 2, mens Taastrup TIK 2 vandt 
Række 2. 
 
Østmesterskaber 
Individuelt var Lillerød endnu en gang vært for Østmesterskaberne. Her 
havde vi glædeligvis en stigning i antallet af deltagere i den bedste 
række på over 25 %. Desværre oplevede vi et stort set tilsvarende fald i 
både A-, B- og C-rækken. Så alt i alt var vi lidt færre end i fjor. 
 
Det blev som sædvanligt er super godt stævne, og lige så sædvanligt 
kompetent afviklet af Jens Buck og Poul Rosengaard. Endnu en gang 
en stor tak fra kredsens seniorudvalg til dem begge og til Lillerøds 
øvrige mandskab. Vi håber at vi kan fortsætte den efterhånden 
mangeårige tradition med afvikling i de gode rammer, som Lillerød 
tilbyder. 
 
 
Holdturneringen. 
I rækkerne fra Sjællandsserien ned til og med Serie 2 for de 6+4 
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holdene kører i det store og hele som de skal. Der er fuld besætning og 
relativt få aflysninger af kampe.  
 
Men i rækkerne herunder rammer den almindelige afmatning også 
Badminton Sjælland. Serie 4 eksisterer således ikke længere, og 
rækkerne for de små hold (4+2 og Herrerækken) bliver stadig mindre og 
dermed mere spredte i niveau, ligesom der også er mange flere aflyste 
kampe. 
 
For alle de sjællandske rækkers vedkommende gælder desuden den 
tendens, som man ser i mange andre landsdele, så snart man kommer 
lidt væk fra de helt store byder som København, Århus og Odense: Det 

Langt de fleste er enten under 20 år og har dårligt sluppet 
ungdomsrækkerne endnu, eller de er over 35 og er vendt tilbage til 
deres oprindelige klubber. Det gør det rigtig vanskeligt at 
skabe/opretholde en egentlig holdkultur, og det smitter af på både 
intensitet og fremmøde, specielt i de lavere rækker. 
 
Holdturneringen er dog fortsat den kredsaktivitet som suverænt flest af 
vores klubber benytter sig af. Derfor er turneringen også hovedtema på 
årets repræsentantskabsmøde, hvor vi skal finde ud af hvad vi kan gøre 
for at gøre turneringen så attraktiv og god som muligt. 
 
Elite- og Talentgruppen. 
Vi har i skrivende stund haft spillere ude til 5 EBU-turneringer i år. De 2 

Derudover har vi haft små grupper i Sverige, Norge og Slovenien. Det er 
fortsat deltagelse og resultater i de hjemlige Mesterrække- og GP-
turneringer samt Østmesterskaberne, der danner baggrund for 
udtagelse af spillere til disse turneringer. 
 
Den generelle tendens har været, at vi klarer os rigtig godt i 
doublerækkerne, mens vi som oftest er tidligt ude i singlerækkerne, hvor 
konkurrencen er ekstremt hård på europæisk plan. 
 
Udover udtagelse til udenlandske turneringer, har alle spillere i Elite- og 
Talentgruppen også i år haft mulighed for at deltage på vores ugentlige 
morgentræning om tirsdagen. Tilbuddet henvender sig primært til dem, 
som endnu ikke er på forbundstræning, men som gerne vil satse 100 % 
på at blive gode nok til at komme det. Her er vi 12-15 spillere, som 
deltager regelmæssigt, og vi mener selv det er et godt og nødvendigt 
tilbud, som vi derfor kører videre til den kommende sæson. 
 
Afsluttende bemærkninger. 
Afslutningsvis vil jeg gerne sige mange tak for samarbejdet i år med 
både de øvrige frivillige og de administrative kræfter, både I Badminton 
Sjælland og Badminton Danmark. Opgaverne bliver hverken mindre 
eller færre, men det hjælper rigtig meget, når man er med i et 
fællesskab, hvor alle forsøger at trække i samme retning, uanset hvor 
vanskeligt det indimellem kan være. Det er især vigtigt, når nye store og 
afgørende beslutninger skal træffes. 
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Ungdomsudvalget 
 
Formand: 
Søren Jakobsen 
 
 
U17 leder: 
Karin Steffesen 
 
U15-leder: 
Tanya Gødstrup 
 
U13-leder: 
Mads Brandt 
 
U11-leder: 
Tomas Kudsk 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det er derfor med fortrøstning og forventning, jeg ser frem til den 
kommende sæson. 
 
 
Ungdomsudvalgets beretning 
v/Søren Jakobsen 
 
 Dette er nu min 6. beretning jeg sætter mig ned for at skrive og det er 
den sidste for min del efter 7 dejlige år i Sjællandskredsen og heraf 6 år 
som formand. 
Når jeg kort tænker tilbage på den periode, så må jeg bare konstatere at 
det er en periode hvor mange ting har ændret sig, nogle til det bedre og 
nemmere, nogle til det dårligere og med ærgelser til følge. Det har været 
en periode hvor Badmintonpeople er født, noget som begyndere har 
svært ved og som hæmmer turneringsdeltagelse for de yngste og 
begyndere, men også noget som i den erfarne brugers hænder er et 
nemt og informativt redskab. Det har været en periode hvor U19 
turneringerne i Danmark næsten er forsvundet og vi efterhånden står 
tilbage med Danish Junior Cup i Gentofte og individuelt DM tilbage. En 
periode hvor DBF blev til BD med mange sving på vejen, både internt og 
i relation til kredsene. En periode med faldende medlemstal på trods af 
den bedste TV dækning sporten nogensinde har haft og med massive 
verdensstjerner med dansk flag på brystet. 
Hvordan så mange ting kan ske på så kort en periode forstår jeg næsten 
ikke, men jeg er sikker på at den kommende periode vil bringe lige så 
mange forandringer og jeg er sikker på at vi i kredsen og BD vil gøre alt 
for at styre badminton sporten sikkert igennem forandringer. 
 
USU 2014/15 
En stor del af mit arbejde i den sæson som vi har været igennem har 
været den overgang til ny formand som vi vidste var på vej, heldigvis har 
en af udvalgets medlemmer som vi kunne håbe på ønsket at indtræde i 
den nye sæson som formand. Hans Jørn Hansen som har haft børn 
igennem systemet i flere omgange og stadig har en ung spiller som skal 
have glæde af kredsens tilbud i mange år, har påtaget sig opgaven 
fremadrettet. Det var præcis den person jeg kunne ønske mig og en 
person som med overblik, detaljesans og enorm rutine er den helt 
rigtige. Jeg håber vores spillere og klubber vil tage rigtig godt imod ham. 
Vores udvalgsmedlemmer i denne sæson har bidraget med sædvanlig 
pålidelighed og ansvar, det skal alle have stor tak for. Heldig vis kan vi 
fastholde stort set alle til den kommende sæson og det synes jeg viser 
dedikation og vilje fra udvalgsmedlemmerne men også at de har en 
glæde ved at gøre en indsats for børnene og sporten. 
Vi har også en trænergruppe som skal have en tak for sæsonen med på 
vejen, mange har været med i mange sæsoner og flere fortsætter igen 
næste sæson. 2 Trænere som har været med længere end jeg, Anders 
Nielsen og Jens Steen Nielsen takker af med denne sæson, vi har været 
rigtig glade for jer og jeres arbejde. Jeres gode humør og arbejde med 
børnene har været en fornøjelse at arbejde med, vi ses i hallerne. 
Det nye usu og trænerteam som starter 2015/16 op er næsten på plads. 
HJH mangler at få udfyldt de sidste navne på leder/træner oversigten, 
men vi er rigtig langt i processen og vi har et fuldt og kampklart hold til 
sæsonstart. 
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Fællesrejser, træningssamlinger og rejser generelt. 
Den korte version er jo heldigvis at det kører derudaf som det plejer. 
Specielt i de yngre årgange har sæsonplanen hurtigt været på plads og 
på skinner. Det er bare solidt arbejde fra årgangslederne. Jeg vil hellere 
sætte lidt fokus på det som ikke var optimalt denne sæson. Vi prøvede 
fra sæsonstart at se om dem som rykkede fra U17 sidste sæson op til 
U19 ville deltage på fællesrejse, men som tidligere forsøg, gav det ikke 
pote. Desværre har de sidste U17 fællesrejser også drillet, for første 
gang i mit tid i USU har U17 rejser været aflyst, det er en ting vi har talt 
om vi må prøve at gøre bedre. 
U11 gruppen var en tur i Täby i december, en stor succes for spillerne 

startede. Desværre passede forårets tur til Gøteborg ikke så godt i år da 
den faldt sammen med kredsens egen klub Farums Danish junior open, 
og vi syntes derfor ikke vi kunne sende vores spillere til Gøteborg. Vi ser 
os om efter tur muligheder til den kommende sæson. 
 
SM individuelt  
Vi havde igen til denne sæson lidt færre spillere end året før, det betød 
at vi lavede puljer i single rækkerne som man kender fra de fleste 
turneringer, forhåbentlig et initiativ som spiller værdsætter, da det alt 
andet lige giver flere kampe for tilmeldingsgebyret. Turneringen forløb 
lige så fint som vi kunne håbe, alle de klubber som arrangerer kampe for 
os / sammen med os skal have stor ros for afvikling og indsendelse af 
resultater og bolde mv. Finaler blev igen afholdt i Karlslunde og Tåstrup, 
stor tak til alle som deltog med afvikling og uddeling af medaljer og 
blomster, jeg ved at arrangementet i Karlslunde er et af dem hvor man 
for alvor ser hvor glade børn bliver når de vinder og får en fin medalje. 
Tåstrup hallerne skal også have en tak med på vejen for stort 
samarbejde til alle vores arrangementer. Hjernen bag hele SM er Siv 
Jønsson og uden hendes arbejde og ekspertise var vi mange som ville 
gå grædende ned med stress, jeg ville i alt fald. Siv og undertegnede 
hjælper igen til næste sæson det kommende usu med individuelt SM, så 
helt slipper i ikke for mig . 
 
Holdturnering 
Vi nærmer os at være færdige med sæsonen set i holdturneringes 
perspektiv. De sidste finaler skal spilles tirrdag og torsdag i den uge vi 
kommer ind i, så de er afviklet når repræsentantskabsmødes afholdes. 
Det har igen i år været Siv Jønsson og Anders Nielsen der har passet 
vores administration af holdturneringen og dermed også dem som får de 
uanede mængder af mails som tikker ind på holdturnering@sbkr.dk   . Vi 
har i det store hele haft en fin holdturnering med fortrinlig afvikling, men 
enkelte spørgsmål dukker jo altid op. 
Ved sæsonstart havde vi en ( igen en ) kedelig tendens af skulle tage 
stilling til, det er uhyggelig få tilmeldte i vores øverste række for de yngre 

e holdturnering med 3-4 hold i 
u11 og 13. Det er en tendens som vi ønsker at ændre, vi vil meget gerne 
have vores øverste række til at bestå af 8-10 hold. På 
repræsentantskabs mødet vil holdturnering være på dagsordenen og det 
er vores mål at få en debat som kan føre til fyldte rækker til alles bedste 
og til sportens bedste. 

mailto:holdturnering@sbkr.dk
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Veteranudvalget 
 
Formand: 
Søren Nielsen 
 
Medlem: 
Jan Kryger 
 
Medlem: 
Lene Holm Jensen 
 
Medlem: 
Lis Garhøj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lad os for vores kritikere gøre en ting klart, holdturnerings 
administrationen og USU gør alt hvad vi kan for at lave og afvikle en 
holdturnering på bedste vis for alle, nogle gange gør vi måske noget 
som efterfølgende viste sig at være knap så godt, (eks de fælles Hille- 

så leve med, men nogle gang står man med valget mellem pest og 
kolera og så får man valgt forkert. 
Nogle af mine sidste opgaver ar sammen med andre at sidde ved 
dommerbordet i holdfinalerne for de underliggende rækker, og det er 
bare de fedeste aftner hvor spiller står sammen, ingen stjerner er med 
og hvor de gladeste ansigter kommer på når medaljerne uddeles. Jeg 
kan kun opfordre til at man melder sig til at deltage i 
holdturneringsarbejdet i en eller anden form, for det er virkelig her 
Badminton i Danmark viser en forskel til hvad børnene oplever i andre 
lande og starten af fødekæden mod stjernerne.  
 
Afslutning 
Jeg vil bare bruge denne afslutning til et kort tak fra egen side, det skal 
lyde til alle de spillere som jeg har lært at kende igennem de sidste 7 
sæsoner, det er på grund af jer at vi alle gider lave frivilligt arbejde. Tak 
til alle klubledere og trænere som jeg har mødt på vejen og et stor tak 
for samarbejdet til alle dem som har være i USU, lavet SM, rejst med på 
ture og fællesrejser til glæde for vores spillere og ikke mindst mig selv. 
Jeg glæder mig til at følge den nye sæson, jeg ved den er i gode 
hænder og jeg glæder mig til at være med i SM planlægningen til 
2015/16 sæsonen. 
 
 
Veteranudvalgets beretning 
v/Søren Nielsen 
 
Holdturneringen 2014-15 
I lighed med tidligere år blev holdturneringen udbudt i 4 aldersgrupper, 
nemlig 35+, 40+, 50+ og 60+. Det viste sig dog igen, at 35+ ikke havde 
den store interesse, og om vi fastholder at udbyde denne række, vil vi 
tage op på et senere tidspunkt. 
40+ har 2 varianter nemlig traditionel 6+4 og en 6+2. I 50+ har vi så 3 
forskellige: nemlig igen den traditionelle 6+4, så en 4+4 og en 6+2. 60+ 
havde i år ikke den store tilslutning, og den blev derfor aflyst. 
Det ser måske lidt voldsomt ud med alle disse rækker; men det er et 
ønske fra klubbernes side, og hvis vi ser på tilmeldingerne, er det vel 
yderst rimeligt, at vi fastholder disse udbud. 
Vi har i år haft 96 hold med, hvilket er en lille tilbagegang i forhold til 
sidste år, hvor vi havde 111 hold med. 
Kampen om mesterskabet i Eliterækken har igen i år været spændende. 
Til sidst var det dog Lillerød, som i sidste runde løb af med sejren, tæt 
fulgt af Solrød.  Mesterrækken blev et opgør mellem Herlufholm og 
Jylling, med Herlufholm som endelig vinder.  Finalen i A-rækken spilles 
d. 26. april i Havdrup, og den står mellem Lynge Uggerløse og SB 50. I 
40+ (6+2) blev det Bagsvær, der vandt med Solrød som nummer 2. I 
50+ E-rækken er det Humlebæk, der blev vinder af rækken med 
Værløse på 2. pladsen.  50+ (4+4) bliver vundet af Tuse Næs og 6+2 
skal spille finale d. 26. april i Havdrup, og kampen står i år mellem Holte 
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og Nykøbing Sj.  
En sæson uden flytninger og protester er svær at undgå. Det har dog i 
år været et særdeles roligt år, idet protester og problematiske flytninger 
har været meget begrænsede.  
Søndag d. 26. april, spiller vi som tidligere nævnt så SM i A-rækken og 
50+(6+2), begge finaler bliver spillet i Havdrup 
 
EM i Portugal 
EM 2014 var lagt til Caldas Da Reinha i Portugal. BS havde et stort hold 
dernede nemlig 27 spillere. Resultatmæssigt gik det vel ikke så godt, 
som vi havde regnet med, idet der var ganske få mesterskaber til 
Danmark. 
 
Østmesterskaber  
Selv om tilmeldingerne de senere år har været vigende med det resultat, 
at vi var nødt til at aflyse sidste år, besluttede vi at afvikle 
mesterskaberne i år. Vi blev vidne til mange spændende kampe. Der 
blev spillet i Hvidovres dejlige hal, og arrangementet blev afviklet i 
samarbejde med København. En måde til at få flere til at deltage, var at 
gøre tilskuddet til EM og VM afhængig af deltagelse i vores egne 
mesterskaber 
 
DM for veteranhold blev afviklet d. 24.  25. januar i Hvidovre 
 
I rækken for spillere i aldersklassen 35-44 vinder Holte foran Lillerød 
med Solrød på 3. pladsen. 
 
45-54 vinder Lillerød. 
 
55+ blev vundet af Værløse foran Solrød med Humlebæk på 3. pladsen 
 
En rigtig god turnering for BS, som blev den helt store vinder. 
 
 
DM for veteraner individuelt blev afviklet 14.  15. marts i Randers 
 
I 2015 var det så Randers, der arrangerede de individuelle 
mesterskaber for veteraner.  
BS's resultater var meget overbevisende med mange guld, sølv og 
broncemedaljer. Ud af 32 mulige mesterskaber tog BS sig af de 15 samt 
7 2. pladser, et resultat vi kan være meget stolte af. Der blev spillet 
mange fine kampe, og det ser ud til, at kvaliteten er stigende, hvilket vil 
sige, at flere og flere tidligere elitespillere har valgt at stille op. 
 Fra alle sider var der megen ros til Randers Badmintonklub, der stod for 
et flot arrangeret mesterskab. 
 
Til sidst en stor tak for god indsats af udvalget for et fint stykke arbejde i 
den indeværende sæson. Holdturneringen har igen i år været i sikre 
hænder på Siv, som på fantastisk vis sørger for, at udvalgets arbejde er 
reduceret betydeligt. Stor tak til Siv for sin meget fleksible måde at 
håndtere alle spørgsmål på.  Yderligere tak til bestyrelse og øvrige 
udvalg for et godt samarbejde sæsonen igennem, og endelig en tak til 
BD's veteranudvalg, som gør et stort arbejde for alle veteraner i 
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Dommerudvalget 
 
Formand: 
Jack Schytt 
 
Kasserer: 
Finn Diwas 
 
Udkaldsleder: 
Ellen Schytt 
 
Medlem: 
 
 

Danmark. Det var dog ønskeligt, at der var lidt mere samarbejde med 
kredsene. 
 
 
Dommerudvalgets beretning 
v/Jack Schytt 
 
Som altid starter vi med en status over vores bemandingssituation.   

D.d. er vi 40 dommere (3 mere end sidste år), fordelt på 5 DA, 8 D, 18 
KD, 4 SD, 1 ND og 4 FD. 

Vi har i år afholdt dommerkursus, og derved fået 5 nye DA. Yderligere 
har SDK fået tilgang af 2 uddannede dommere, så alt i alt har vi mistet 
4, men fået 7 nye i denne sæson. 

-kurset afholdes 
først i disse dage, så der er også chancer for nye FD. 
Det er bestyrelses vurdering, at 40 dommere er et passende antal, også 
med de eks. udkald i forbindelse med brug at referee i 3. div. 
 

assisten har på bedste vis forsøgt, at få denne del af forretningen til at 
køre. Med små fejl føles det, at dette er lykkes. 
Vores antal af udkald er ikke faldet i denne sæson, men vi føler meget, 
at de åbne-turneringer er blevet mindre, både i ungdom og senior. Dette 
medfører at klubberne fokuserer meget på økonomien i forbindelse med 

langt, er blevet vigtigt for klubberne. Til gengæld er vores afregninger 

kommunikationen med klubberne. 
Lørdagskampe (en åben turnering spilles færdig på en dag = 
semi./finaler dømmes lørdag), er også et resultat af mindre turneringer. 
I skal have tak for stor velvillighed for at dømme disse lørdagskampe. Vi 
håber velvilligheden fortsætter, for vi tror kun antallet stiger. 

Brug af referee i slutspillet i 3. div. har været en succes. Alle 

2. div.). Til vending for brug af referee i 3. div., er nok en vigtigt faktor for 
disse tal, for flere advarsler er ikke et mål i sig selv. 
Vi fik også nye vejledninger for referee-
referee-  

Vores 2 bedømmere har virket i hele sæsonen. Vores gamle mål ( alle 
skal bedømmes en gang pr. år) er ændret. Vi er begyndt at fokuserer på 
nye dommere, og dem som skal videre i uddannelsessystemet. Vi føler 
dette giver bedre valuta for indsatsen/pengene, da den gamle 
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målsætning ikke holder økonomisk.  

Brush-Up møde/kursus blev afholdt, som vi plejer, i starten af sæsonen. 

Der har igen i år ikke været ændringer i spillereglerne. 

Igen i denne sæson, har vi hjulpet BLF og BK som altid. I de kommende 
sæsoner vil hjælpen nok stige til BK, særligt grundet brug af referee i 3. 
div. 
Som et ad-on har vi også været på Fyn (igen grundet brug af referee i 3. 
div.), men problemerne med referee i det fynske/jyske skulle nu være 
løst. 

BS/DU har i denne sæson afholdt 3 møder. 

Til sidst vil jeg sige tak for godt samarbejde til jer dommere og BS-DU, 
og til BD, BS og BD-DU og alle klubberne. 

 
 
 
    
 

 
 


